
1 

 

Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXXXI.2022 
z sesji Rady Miejskiej w Kunowie 

w dniu 29 września 2022 

Obrady rozpoczęto 29 września 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:26 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005 i 1079) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane 
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 
w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 
zwyczajowo przyjęty. 

W sesji wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 
 

Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr 
Bek, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził 
obecność 13 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Listy obecności: 
- radnych Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu, 
- zaproszonych gości na posiedzenie sesji Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu, 
- sołtysów uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że przedmiotowy 
porządek obrad wraz z materiałami do procedowania został udostępniony radnym na 
tabletach i zapytał, czy są pytania lub uwagi do proponowanego porządku obrad. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek nadmienił, że w dniu 28.09.2022 r. do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie o wycofanie z porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie, zwołanej na dzień 
29.09.2022 r. dwóch projektów uchwał: 

- o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2022-2035,  

- o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 rok  
z uwagi na fakt, iż były one przedmiotem obrad sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie 
w dniu 27.09.2022 r. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
4. Informacja z wykonania budżetu Gminy Kunów za I półrocze 2022 roku wraz 

z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na 
lata 2022- 2035. 

5. Informacja na temat mienia komunalnego: stanu strażnic, stacji wodociągowych 
oraz mieszkań należących do gminnego zasobu. 

6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2022 -2035. 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów 
na 2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania 
Gminy Kunów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach 
w zakresie realizacji zadania pn. Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na 
przejściach dla pieszych w zakresie rozbudowy i utrzymania infrastruktury 
drogowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej, położonej 
w obrębie Wymysłów, gmina Kunów, stanowiącej własność osób prywatnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowana 
mieszkaniowym zasobem gminy Kunów na lata 2022 - 2026. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę z terenu Miasta i Gminy Kunów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług 
zbiorowego odprowadzania ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutów jednostkom pomocniczym - 
osiedlom Gminy Kunów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania diet sołtysom oraz 
członkom zarządów osiedli gminy Kunów. 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad ustalania diet dla 
radnych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie pomników przyrody nieożywionej położonych na 
terenie gminy Kunów. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 
i Gminy w Kunowie. 

18. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 

20. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 
21. Wolne wnioski i informacje. 
22. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie wycofanie 

z porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie punktu Nr 6, dotyczącego projektu uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022-
2035. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wycofania z porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały o zmianie uchwały 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022-2035.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o wycofaniu z porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie punktu Nr 6, dotyczącego 
projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022-2035 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie wycofanie 

z porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie punktu Nr 7, dotyczącego projektu uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 rok. 
 



4 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wycofania z porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o wycofaniu z porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie punktu Nr 7, dotyczącego 
projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 
rok. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 

porządku obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad po zmianach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad po zmianach. 

 
Wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie, zwołanej na dzień 

29.09.2022 r. dwóch projektów uchwał tj.: o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kunów na lata 2022-2035 oraz o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 rok, z uwagi na fakt, iż były one przedmiotem obrad sesji 
nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 27.09.2022 r. stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
Kopia porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 21.09.2022 r. stanowi załącznik 
Nr 5 do protokołu. 



5 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 
przedmiotowego protokołu została udostępniona radnym na tabletach i zwrócił się do 
radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do procedowanego dokumentu. 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

Oryginał protokołu znajdują się w teczce znak: Nr: Or.0002.13.2022 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 
4. Informacja z wykonania budżetu Gminy Kunów za I półrocze 2022 roku wraz z informacją 
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022 - 2035. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że sprawozdanie 
z wykonania budżetu Gminy Kunów za I półrocze 2022 roku wraz z informacją o kształtowaniu 
się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022 – 2035 zostało sporządzone 
i przekazane terminowo do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach oraz Rady Miejskiej w 
Kunowie. Regionalna Izba Obrachunkowa w Kielcach w uchwale Nr 104/2022 wyraziła 
pozytywną opinię na temat przedłożonych dokumentów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 
o przedstawienie przedmiotu procedowanych dokumentów. 
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Skarbnik Gminy Danuta Fijas, w formie prezentacji, omówiła informację z wykonania 
budżetu Gminy Kunów za I półrocze 2022 roku wraz z informacją o kształtowaniu się 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022 - 2035. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Skarbnik Gminy za 

omówienie procedowanych dokumentów i zapytał czy są pytania lub uwagi w tym punkcie. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że Gmina Kunów 

podejmuje działania zmierzające do pozyskiwania jak i oszczędności posiadanych środków 
pozwalających na realizację zamierzonych zadań. Dodatkowo Burmistrz nadmienił, że firma 
Perfect Grup, której filia już funkcjonuje na terenie gminy Kunów, po fuzji trzech spółek, 
przenosi swoją działalność do strefy przemysłowej w Kunowie, co spowoduje dodatkowe 
wpływy do budżetu gminy z tytułu należnych podatków. Plan zagospodarowania 
przestrzennego dla miasta Kunów także umożliwi podejmowanie działań związanych 
z rozpoczynaniem działalności gospodarczej przez przedsiębiorców, co również spowoduje 
wzrost wpływów z podatków do budżetu. Kolejnymi zadaniami powodującymi oszczędności 
dla budżetu to: wymiana pozostałych lamp oświetlenia ulicznego na ledowe, utworzenie 
klastra energii, dzięki któremu nie będą ponoszone koszty związane z przesyłem energii 
elektrycznej oraz będzie możliwość kumulowania niezużytej energii w celu późniejszego 
wykorzystania, wybudowanie farm fotowoltaicznych na terenie gminy oraz instalacji 
fotowoltaicznych na obiektach gminnych, zawrócenie ścieków z Ostrowca Świętokrzyskiego 
i przekierowanie do oczyszczalni w Kunowie. Burmistrz podkreślił, że Gmina Kunów otrzyma 
dofinansowanie rządowe w kwocie około 3 milionów złotych na pokrycie kosztów związanych 
ze zużyciem energii elektrycznej oraz Gmina Kunów jest członkiem grupy zakupowej 
zajmującej się negocjacjami i zakupem energii elektrycznej na potrzeby samorządów w 
korzystnych warunkach.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że zostaną podjęte działania 
w celu uruchomienia programu parasolowego dla mieszkańców gminy umożliwiającego 
uzyskanie dofinansowania do 85% inwestycji na odnawialne źródła energii tj. pompy ciepła, 
kolektory słoneczne i fotowoltaikę.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
Informacja z wykonania budżetu Gminy Kunów za I półrocze 2022 roku wraz z informacją 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022- 2035 
stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

Uchwała VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach Nr 104/2022 
z dnia 27 września 2022 roku w sprawie opinii o informacji z wykonania budżetu Gminy za 
I półrocze 2022 roku stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
5. Informacja na temat mienia komunalnego: stanu strażnic, stacji wodociągowych oraz 
mieszkań należących do gminnego zasobu. 
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W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o omówienie procedowanej informacji. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław 
Wasilewski przedstawił przedmiotową informację . 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że obecnie jest 
realizowane zadanie związane z budową 9 domów w Nietulisku Dużym, w których powstanie 
18 mieszkań socjalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. Trwa procedura 
projektowania, zgodnie z wytycznymi Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków  w Kielcach, 
przebudowy dwóch budynków oraz odbudowy trzeciego budynku w miejscowości Nietulisko 
Duże. Dodatkowo Burmistrz nadmienił, że funkcjonują 3 mieszkania w Kolonii Inwalidzkiej, 
1 mieszkanie przy ul. Ogrodowej w Kunowie oraz trwa procedura zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego sołectwo Kolonia Piaski między innymi 
w celu zagospodarowania 3 pomieszczeń na mieszkania socjalne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 

Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska zapytała czy jest możliwość przydzielania mieszkań socjalnych dla 

osób samotnych. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że mieszkania, które są 

planowane do realizacji będą o powierzchni 35m2 przeznaczone do zamieszkania od 4 do 5 

osób. Jeśli wystąpią potrzeby do zapewnienia pomocy pojedynczym osobom, to będą 

podejmowane działania w tym kierunku.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania 

w procedowanym punkcie. 

 

Brak zgłoszeń. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 
Informacja na temat mienia komunalnego: stanu strażnic, stacji wodociągowych oraz 
mieszkań należących do gminnego zasobu stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 -2035. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022 rok. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gminy 
Kunów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach w zakresie realizacji 
zadania pn. Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla pieszych 
w zakresie rozbudowy i utrzymania infrastruktury drogowej. 
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W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 
Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Radna Renata Ćwiklińska zapytała czy doświetlenia przejść dla pieszych, które są 

przedmiotem procedowanej uchwały będą zasilane za pomocą paneli fotowoltaicznych. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

poinformowała, że będą to lampy wpięte do sieci zasilania ulicznego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gminy 
Kunów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach w zakresie realizacji 
zadania pn. Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla pieszych w zakresie 
rozbudowy i utrzymania infrastruktury drogowej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXI.520.2022 w sprawie zawarcia porozumienia 
dotyczącego współdziałania Gminy Kunów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad 
w Kielcach w zakresie realizacji zadania pn. Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na 
przejściach dla pieszych w zakresie rozbudowy i utrzymania infrastruktury drogowej, stanowi 
załącznik Nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej, położonej 
w obrębie Wymysłów, gmina Kunów, stanowiącej własność osób prywatnych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 
Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej, położonej w obrębie 
Wymysłów, gmina Kunów, stanowiącej własność osób prywatnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXI.521.2022 w sprawie nadania nazwy ulicy drodze 
wewnętrznej, położonej w obrębie Wymysłów, gmina Kunów, stanowiącej własność osób 
prywatnych stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowana 
mieszkaniowym zasobem gminy Kunów na lata 2022 - 2026. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 
Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowana 
mieszkaniowym zasobem gminy Kunów na lata 2022 - 2026. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXI.522.2022 w sprawie uchwalenia Wieloletniego 
programu gospodarowana mieszkaniowym zasobem gminy Kunów na lata 2022 - 2026 
stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę z terenu Miasta i Gminy Kunów. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę z terenu Miasta i Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 



12 

 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXI.523.2022 w sprawie dopłaty dla grup taryfowych 
odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę z terenu Miasta i Gminy Kunów stanowi 
załącznik Nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 
odprowadzania ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 
odprowadzania ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXI.524.2022 w sprawie dopłaty dla grup taryfowych 
odbiorców usług zbiorowego odprowadzania ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów stanowi 
załącznik Nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutów jednostkom pomocniczym - osiedlom 
Gminy Kunów. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy Anety 
Szloser-Tyczyńskiej o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 
Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie nadania statutów jednostkom pomocniczym - osiedlom Gminy 
Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXI.525.2022 w sprawie nadania statutów jednostkom 
pomocniczym - osiedlom Gminy Kunów stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania diet sołtysom oraz członkom 
zarządów osiedli gminy Kunów. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy Anety 
Szloser-Tyczyńskiej o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu procedowanej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania diet sołtysom oraz członkom 
zarządów osiedli gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXI.526.2022 w sprawie określenia zasad przyznawania diet 
sołtysom oraz członkom zarządów osiedli gminy Kunów stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad ustalania diet dla 
radnych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy Anety 
Szloser-Tyczyńskiej o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad ustalania diet dla radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXI.527.2022 o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad 
ustalania diet dla radnych stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie pomników przyrody nieożywionej położonych na terenie 
gminy Kunów. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Inspektor Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Joanna Machula 
przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że podejmowane są 
działania związane z przejmowaniem nieruchomości położonych na terenie gminy, należące 
do Starostwa Powiatowego, które zwiększają zasoby majątkowe gminy. Ostatnio przejętym 
i skomunalizowanym obiektem jest teren o powierzchni ponad 3 ha, na którym, po podjęciu 
uchwały, usytuowany jest pomnik przyrody nieożywionej. Kolejne komunalizacje jakie zostały 
przeprowadzone to przejęcie budynku w Prawęcinie oraz ruin Walcowni Żelaza w Nietulisku 
Dużym, na terenie których planowane jest utworzenie muzeum na otwartym powietrzu. 
Burmistrz nadmienił, że są podejmowane starania, aby kolejnym pomnikiem przyrody 
znajdującym się na terenie gminy Kunów był kunowski wodospad, który zostanie włączony do 
już istniejącej ścieżki geoedukacyjnej.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze chętni do 
zabrania głosu w procedowanym punkcie. 
 
Brak zgłoszeń. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząc Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska  przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu procedowanej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 
dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie pomników przyrody nieożywionej położonych na terenie gminy 
Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marii Pająk. 
 Radna Maria Pająk podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 
Łodejowi oraz Radnym Rady Miejskiej w Kunowie za podjęcie procedowanej uchwały oraz 
wszystkim osobom podejmującym działania mające na celu powiększenie obszaru istniejących 
pomników przyrody, które posiadają walory krajoznawczo-kulturowe, a jednocześnie 
przyczyniają się do promocji gminy i regionu. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXI.528.2022 w sprawie pomników przyrody nieożywionej 
położonych na terenie gminy Kunów stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 
i Gminy w Kunowie. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 9 września 
2022 r. do Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie wpłynęła skarga na działalność Burmistrza 
Miasta i Gminy w Kunowie, dotycząca sporu granicznego. Materiały niezbędne do 
procedowania przedmiotowej skargi zostały przekazane Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Na 
posiedzeniu w dniu 14 września 2022 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zapoznała się 
z treścią złożonej skargi, wyjaśnieniami złożonymi przez kierownik Referatu Infrastruktury 
i Gospodarki Przestrzennej oraz kierownik Referatu Gospodarki Mieniem, dotyczącymi 
przeprowadzanych postępowań związanych z przedmiotem skargi. Na kolejnym posiedzeniu 
w dniu 26 września 2022 r. została podjęta uchwała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Kunowie w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Przewodniczącej Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Teresie Łuckiej. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Teresa Łucka poinformowała, że na 
posiedzeniach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniach 14 i 26 września Komisja zapoznała 
się z dokumentacją dotycząca procedowanej sprawy i podjęła uchwałę Nr 3/2022 Komisji 
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Skarg, Wniosków i Petycji, przekazując ją wraz z uzasadnieniem, według właściwości, 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Kunowie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr odczytał treść projektu uchwały i poddał 

pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXI.529.2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 
18. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

- 20 sierpnia uczestniczył w Festynie Rodzinnym w miejscowości Bukowie, 
- 27 sierpnia brał udział w Dożynkach Prawęckich, 
- 28 sierpnia uczestniczył w Dożynkach Gminnych w Kunowie, 
- 30 sierpnia uczestnictwo w zakończeniu zajęć wakacyjnych w chocimowskim dworku, 
organizowanych przez Gminę Kunów, 
- 31 sierpnia uczestniczył w posiedzeniu Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, 
Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej z udziałem przedstawicieli Polskich Wód oraz 
zainteresowanych mieszkańców, którego przedmiotem spotkania było omówienie 
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i wypracowanie możliwości poprawy stanu bezpieczeństwa przeciwpowodziowego na 
terenie gminy Kunów, 
- 1 września brał udział w 63 rocznicy wybuchu II wojny światowej oraz odsłonięciu pomnika 
weterana walk o wolność i niepodległość st. sierż. Kudasa, 
- 10 września uczestniczył w Jubileuszu 100-lecia działalności Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Dołach Biskupich, 
- 14 września brał udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
- w dniach 14-15 września uczestniczył w dwudniowym turnieju piłki nożnej o puchar Rady 
Miejskiej w Kunowie, 
- 18 września udział w uroczystości uczczenia bitwy polskich partyzantów pod Jeleńcem, 

- 27 września organizacja i przeprowadzenie sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie.  
 

19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 
z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostało opublikowane na stronie 
internetowej urzędu oraz zostanie udostępnione na profilu Facebook i zachęcił do zapoznania 
się z przedmiotowym dokumentem, w którym zawarte są wszystkie działania, jakie były 
podejmowane w okresie między sesjami.  

 
Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.8.2022 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

w Kunowie w okresie międzysesyjnym (od 26.08.2022 r. do 28.09.2022 r.), stanowi załącznik 
Nr 19 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

20. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do niego 
3 interpelacje. Jedna od Radnej Barbary Domagały oraz 2 od Radnego Piotra Beka. 
Przewodniczący poprosił o przedstawienie przedmiotu interpelacji i udzielił głosu Radnej 
Barbarze Domagale. 

Radna Barbara Domagała złożyła interpelację w sprawie naprawy nawierzchni drogi 
gminnej w miejscowości Prawęcin na wysokości posesji 47 - kserokopia interpelacji stanowi 
załącznik Nr 20 do protokołu. 

Radny Piotr Bek złożył 2 interpelację w sprawie: 
- ustalenia możliwości wywłaszczenia  kilku osób z części gruntu i przeznaczenia pod 

budowę drogi na odcinku tzw. Starodroże do przepompowni kanalizacji przy obwodnicy drogi 
krajowej Nr 9 w trybie ustawy o gospodarce nieruchomościami. Obecnie jest to zajeżdżony 
teren kilku prywatnych właścicieli - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 21 do 
protokołu, 
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- ustalenia możliwości wykonania inwestycji drogowej na drodze krajowej Nr 9 w postaci 
zjazdu prawoskrętnego w kierunku posesji mieszkańców gmin Kunów, Bodzechów i Ostrowiec 
Świętokrzyski -  kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że podejmowanie działań 
w drodze krajowej Nr 9 nie należy do kompetencji gminy. Zajeżdżony teren, który jest 
własnością prywatnych właścicieli, leży na terenie gminy Bodzechów, która ma możliwości 
podejmowania jakichkolwiek działań, a Gmina Kunów może dołączyć do uczestnictwa 
w inwestycji ze względu na zamieszkanie przedmiotowego terenu przez mieszkańców Gminy 
Kunów. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił Kierownik Referatu Infrastruktury 
i Gospodarki Przestrzennej Małgorzatę Mazur o przekazanie posiadanych informacji w sprawie 
wykonania zjazdu z drogi krajowej Nr 9. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że w celu wykonania przedmiotowego zjazdu gmina musi wystąpić do 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z decyzją na lokalizację tego zjazdu. Po 
uzyskaniu warunków i parametrów usytuowania przedmiotowej inwestycji należy wykonać 
projekt, a następnie przejść do realizacji zadania. 

Radny Marek Mikos poinformował, że były podejmowane starania w celu wykonania 
podobnej inwestycji w miejscowości Rudka, która nie doszła do realizacji ze względu na 
ograniczenia prawne związane z odległością pomiędzy skrzyżowaniami, które nie mogą 
występować częściej niż 400 m. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił o sprawdzenie aktualnego 
stanu prawnego możliwości związanych z realizacją przedmiotowej inwestycji. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej dodał, że realizacja przedmiotowej 
inwestycji jest także uzależniona od wysokości kosztów jakie będzie musiała ponieść gmina, 
ponieważ nie ma możliwości uzyskania dofinansowania do omawianego zadania. Burmistrz 
nadmienił, że w przypadku podejmowania działań przez Gminę Bodzechów, dotyczących 
budowy drogi na odcinku tzw. Starodroże do przepompowni kanalizacji przy obwodnicy drogi 
krajowej Nr 9, zadeklarował podjęcie starań w możliwości partycypowania w poniesionych 
kosztach.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
21. Wolne wnioski i informacje. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej odczytał komunikat dotyczący odbioru 
pulsoksymetrów dla gospodarstw z terenu gminy Kunów w punkcie obsługi interesanta 
Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Jadwidze Banasik. 
Radna Jadwiga Banasik pełniąca funkcję Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej wystąpiła 

z wnioskiem do Rady Miejskiej w Kunowie o wyrażeni zgody na zmianę terminu oraz zakresu 
kontroli przyjętej w planie pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022, dotyczącej stanu 
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technicznego obiektów sportowych i wyposażenia w sprzęt treningowy. Przedmiotowa 
kontrola była zaplanowana na miesiąc sierpień 2022 lecz z przyczyn technicznych nie została 
zrealizowana. Proponowany termin przeprowadzenia kontroli to październik 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał Radnych, czy są przeciwni 
zmiany terminu. 
 

Brak sprzeciwu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek stwierdził akceptację wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie zmiany terminu przeprowadzenia przedmiotowej kontroli na miesiąc 
październik 2022 r.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Markowi 
Mikosowi. 

Radny Marek Mikos zwrócił się z wnioskiem o wyrównanie drogi w miejscowości Rudka 
prowadzącej w kierunku miejscowości Janik. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej przekazał wykonanie zgłoszonego wniosku 
Kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marii Pająk. 
Radna Maria Pająk złożyła podziękowania Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 

Łodejowi, Sekretarz Gminy Anecie Szloser-Tyczyńskiej oraz pracownikom  Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie za pomoc w organizacji obchodów 100-lecia istnienia 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Dołach Biskupich. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej złożył podziękowania radnej Marii Pająk 
oraz Prezesowi stowarzyszenia „Witulin nad Świśliną” Pawłowi Gawronowi za wkład pracy 
związanej z przygotowaniami obchodów Jubileuszu 100-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Dołach Biskupich. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Jadwidze Banasik. 
Radna Jadwiga Banasik zaprosiła do wzięcia udziału w rajdzie pieszym „Śladami rodu 

Wielopolskich w gminie Kunów”, który jest organizowany przez Koło Gospodyń Wiejskich 
w Kolonii Inwalidzkiej oraz Nadleśnictwa w Ostrowcu Świętokrzyskim pod patronatem 
Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie, który odbędzie się 8 października 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
22. Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXXXI sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej. 
 
Płyta CD stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/29879/sesja-rady-miejskiej-29-wrze%C5%9Bnia-2022-
r.htm  

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kunowie 

Piotr Bek 

https://kunow.esesja.pl/transmisja/29879/sesja-rady-miejskiej-29-wrze%C5%9Bnia-2022-r.htm
https://kunow.esesja.pl/transmisja/29879/sesja-rady-miejskiej-29-wrze%C5%9Bnia-2022-r.htm
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Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


